
SA 0002.10.2015        

Protokół nr XIII/15 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy Goleszów 
w dniu 25 listopada 2015 r. 

 

Obecni: 

− 15 radnych według załączonej listy obecności,  

− sołtysi według załączonej listy obecności, 

− Wójt Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy, Skarbnik Gminy 
Beata Kubaczka, Sekretarz Gminy Renata Sikora, Kierownik Referatu Komunalnego 
Lidia Poniatowska, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania 
Przestrzennego Danuta Tomiczek, Inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński,  

− Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus, Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury Jolanta Warsińska, 

− redaktor portalu OX.pl Marta Szymik, redaktor GZC Krzysztof Marciniuk. 

Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 
 

Ad.1. Otwarcie XIII sesji, przywitanie radnych i gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki o godzinie 15:00 otworzył sesję słowami: 
"otwieram XIII sesję Rady Gminy Goleszów". Następnie przywitał radnych, sołtysów, 
pracowników Urzędu Gminy oraz gości.  
 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki oświadczył, że zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co pozwala na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
Ad.3. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

Porządek obrad został wcześniej radnym dostarczony i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XIII sesji, przywitanie radnych i gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Informacja o podpisaniu protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

5. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

6. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015. 
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10.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

10.1. zmian budżetu Gminy na 2015 rok (projekt SA.0006.76.2015), 

10.2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015 – 2023 

(projekt SA.0006.77.2015), 

10.3. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych (projekt 

SA.0006.78.2015), 

10.4. uchylająca Uchwałę Nr 0007.22.2014 Rady Gminy Goleszów z dnia 26 marca 

2014 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej 

poboru (projekt SA.0006.79.2015), 

10.5. określenia stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok (projekt 

SA.0006.80.2015), 

10.6. określenia stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok (projekt 

SA.0006.81.2015), 

10.7. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty 

do m³ ścieków w sołectwie Cisownica (projekt SA.0006.67.2015), 

10.8. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty 

do m³ ścieków w sołectwie Puńców (projekt SA.0006.68.2015), 

10.9. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego (projekt 

SA.0006.69.2015), 

10.10. określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych 

i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Goleszów do 

postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

szkoły, oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

(projekt SA.0006.70.2015), 

10.11. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Goleszów dla 

niepublicznych przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystywania (projekt SA.0006.71.2015), 

10.12. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Goleszów na lata 2016-2020 

(projekt SA.0006.72.2015), 

10.13. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok (projekt 

SA.0006.73.2015), 

10.14. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2016 roku (projekt SA.0006.74.2015), 
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10.15. ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt 

SA.0006.75.2015). 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje. 

13. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski w sprawie 
zmiany porządku obrad. Nikt z obecnych nie zawnioskował o zmianę. Wobec braku 
wniosków, uwag i sugestii Przewodniczący stwierdził, iż obrady odbywać się będą według 
przedstawionego porządku. 
 
Ad.4. Informacja o podpisaniu protokołu z XII sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował, że nie wpłynęły uwagi do 
protokołu nr XII/15 z 28 października 2015 r . Protokół został podpisany. 
 
Ad.5. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan przedstawił informacje z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się w dniu 23 listopada 2015 r. 
Komisja Rewizyjna w okresie pomiędzy sesjami nie obradowała. 
Komisja ds. statutu Gminy w okresie pomiędzy sesjami nie obradowała.  
 
Ad.6. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Informacje Wójta Gminy: 

− 11 listopada 2015 r. w Teatrze im. Adama Mickiewicza w Cieszynie miała miejsce 
uroczysta Sesja Rad Gmin Ziemi Cieszyńskiej, podczas której zostały wręczone  
Laury Srebrnej Cieszynianki. Tym wyróżnieniem został uhonorowany ks. prałat 
Adam Drożdż – proboszcz Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Michała Archanioła 
w Goleszowie. Honorową Złotą Cieszyniankę otrzymał cieszyński rusznikarz Jerzy 
Wałga. 

− 14 listopada 2015 r. odbyły się obchody jubileuszu 115-lecia OSP w Goleszowie. 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy: 

− 18 listopada 2015 r. Przewodniczący Rady Bogusław Konecki i radna Grażyna Bihun 
uczestniczyli w obradach Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 
Cieszyńskiego. Tematem spotkania była analiza działań w zakresie promocji, 
profilaktyki i ochrony zdrowia w powiecie i gminach. Działania podejmowane na 
terenie Gminy Goleszów, np. organizowanie Białej Soboty, zostały pozytywnie 
ocenione.  

 
Ad.7. Interpelacje i zapytania. 
 
Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami nie wpłynęła żadna 
interpelacja. Wpłynęły pisma od mieszkańców dotyczące przekształcenia działek oraz 
w sprawie budowy ul. Krokusów w Cisownicy. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar, nawiązując do już wcześniej poruszanej 
w pismach sprawy poprawy stanu nawierzchni drogi przy ul. Polnej w Puńcowie oraz ustaleń 
podjętych podczas spotkania z mieszkańcami, odczytał odpowiedź Urzędu Gminy skierowaną 
do jednego z mieszkańców tej ulicy. W piśmie tym poinformowano, że droga nie została 
zaliczona do kategorii dróg gminnych, nie jest przeznaczona pod drogę publiczną i w związku 
z tym, z uwagi na brak podstaw prawnych, nie ma możliwości na dzień dzisiejszy przejęcia 
przez Gminę prywatnego gruntu. Wiceprzewodniczący zwrócił uwagę, że mieszkańcy zostali 
potraktowani niepoważnie i poprosił Wójta o odniesienie się do tej sprawy. 

 
Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

W odpowiedzi Wójt Gminy potwierdził, że problem jest istotny i w dalszej perspektywie będą 
czynione starania aby go rozwiązać. Należy w pierwszej kolejności wprowadzić zapisy 
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, które umożliwi ą dalsze 
procedowanie, aby wszystkie działania były udokumentowane i zgodne z prawem.  
Wiceprzewodniczący przyjął odpowiedź, jednak zapytał, co odpowiedzieć mieszkańcom, 
którzy chcieliby mieć przyzwoite warunki dojazdu do swoich posesji. 

 
Ad.9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
w Gminie Goleszów za rok szkolny 2014/2015. Informację omówił Inspektor ds. oświaty 
Krzysztof Kusiński. Informacja ta została również omówiona i przyjęta przez Komisję 
Budżetową na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2015 r. 

Rada Gminy przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2014/2015 - informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Projekty wszystkich uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją. 
 
10.1. zmian budżetu Gminy na 2015 rok – według projektu nr SA.0006.76.2015. 
 
Z treścią projektu zapoznała radnych Skarbnik Gminy Beata Kubaczka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan poinformował, że projekt został 
pozytywnie zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.61.2015 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
10.2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015-2023 – według 
projektu nr SA.0006.77.2015. 
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Z treścią projektu zapoznała radnych Skarbnik Gminy Beata Kubaczka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku głosów w dyskusji poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.62.2015 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Goleszów na lata 2015-2023 została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
10.3. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych – według projektu 
nr SA.0006.78.2015. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy 
o podatkach i opłatach lokalnych od 1 stycznia 2016 r. oraz wejściem w życie ustawy 
o rewitalizacji ulegają zmianie wzory informacji i deklaracji podatkowych. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.63.2015 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 
 
10.4. uchylająca Uchwałę Nr 0007.22.2014 Rady Gminy Goleszów z dnia 26 marca 2014 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru – według 
projektu nr SA.0006.79.2015.  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Beata Kubaczka.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku głosów w dyskusji poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.64.2015 uchylająca Uchwałę Nr 0007.22.2014 Rady Gminy Goleszów 
z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz 
sposobu jej poboru została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 
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„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
10.5. określenia stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok – według projektu 
nr SA.0006.80.2015.  
Skarbnik Gminy Beata Kubaczka zapoznała radnych z treścią projektu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku głosów w dyskusji poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.65.2015 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
na 2016 rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
10.6. określenia stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok – według projektu 
nr SA.0006.81.2015. 

Z treścią projektu zapoznała radnych Skarbnik Gminy Beata Kubaczka. Poszczególne stawki 
podatku zostały omówione na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 23 listopada 2015 r. 
W trzech pozycjach, w odniesieniu do propozycji Wójta, stawki podatku zostały obniżone. 
Kwota dochodów, jaką Gmina osiągnęłaby dodatkowo po wprowadzeniu stawek podatku 
zaproponowanych przez Wójta to ok. 100 tys. zł, natomiast po wprowadzonych przez 
Komisję Budżetową zmianach będzie to ok. 60 tys. zł. Skarbnik poinformowała również, że 
w związku z wejściem w życie ustawy o rewitalizacji wprowadzona została odrębna stawka 
w podatku od nieruchomości dla gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, 
jednak na chwilę obecną stawka ta nie dotyczy Gminy Goleszów ze względu na brak takich 
obszarów. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt z wprowadzonymi zmianami 
stawek podatku został pozytywnie zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały z wprowadzonymi 
zmianami stawek podatku pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.66.2015 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2016 
rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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10.7. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ 
ścieków w sołectwie Cisownica – według projektu nr SA.0006.67.2015. 

Kierownik Referatu Komunalnego Lidia Poniatowska omówiła projekty uchwał w sprawie 
zatwierdzenia taryfy w sołectwach Cisownica i Puńców.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że obydwa projekty uchwał zostały 
pozytywnie zaopiniowane - opinie stanowią załączniki nr 17 i nr 18 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar złożył wniosek o zwiększenie dopłaty do m³ 
ścieków w sołectwach Cisownica i Puńców. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że jest możliwe zwiększenie dopłaty, jednak 
należy wziąć pod uwagę potrzeby inwestycyjne w Gminie, Wójt poprosił o rozważenie 
decyzji. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka dodała, że na dzień dzisiejszy Gmina Goleszów z budżetu 
dopłaca do taryfy w Cisownicy i Puńcowie ok. 0,5 mln zł oraz, że są gminy, które w ogóle nie 
dopłacają mieszkańcom do taryfy za ścieki. 

W dyskusji zabrał również głos sołtys Krzysztof Kohut. Zwrócił uwagę, że skoro dopłaca się 
do zbiorowego odbioru ścieków, to należy również wprowadzić dopłatę dla mieszkańców, 
którzy sami wywożą ścieki. 

Wójt poinformował, że takiej możliwości nie przewidują przepisy ustawy, dopłata z budżetu 
Gminy dotyczy tylko zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał pod głosowanie wniosek 
Wiceprzewodniczącego Rafała Glajcara. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
„Za”  przyjęciem wniosku głosowało: 2 radnych 
„Przeciw”  przyjęciu wniosku głosowało: 9 radnych 
„Wstrzymało się”  od głosu: 4 radnych. 
Wniosek został odrzucony. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy wobec dalszych głosów w dyskusji poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.67.2015 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Cisownica została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 3 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

10.8. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ 
ścieków w sołectwie Puńców – według projektu nr SA.0006.68.2015. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.68.2015 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Puńców została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 1 radny 

„Wstrzymało się”  od głosu: 2 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

10.9. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego – według projektu 
nr SA.0006.69.2015. 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Komunalnego Lidia 
Poniatowska.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki zwrócił uwagę, aby w § 2 ust.1 pkt 3 
dopisać słowo „szerokości”. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu 
udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.69.2015 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

10.10. określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Goleszów do postępowania rekrutacyjnego dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, oraz określenia dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów – według projektu nr SA.0006.70.2015. 

Z treścią projektu zapoznał radnych Inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku głosów w dyskusji poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.66.2015 w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 
podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Goleszów do 
postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, oraz 
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

10.11. ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Goleszów dla 
niepublicznych przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystywania – według projektu nr SA.0006.71.2015. 

Z treścią projektu zapoznał radnych Inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.71.2015 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
z budżetu Gminy Goleszów dla niepublicznych przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

10.12. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Goleszów na lata 2016-2020 – według projektu 
nr SA.0006.72.2015. 

Z treścią programu zapoznała radnych Kierownik GOPS Krystyna Klimus.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.72.2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Goleszów na 
lata 2016-2020 została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

10.13. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok – według 
projektu nr SA.0006.73.2015. 

Z treścią programu zapoznała radnych Kierownik GOPS Krystyna Klimus.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.73.2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2016 rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

10.14. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w 2016 roku – według projektu nr SA.0006.74.2015. 

Z treścią programu zapoznała radnych Kierownik GOPS Krystyna Klimus.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.74.2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2016 roku została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 1 radny 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

10.15. ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – według projektu 
nr SA.0006.75.2015. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Komunalnego Danuta Tomiczek. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 23 listopada 2015 r. zostały przeanalizowane 
koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych. Komisja 
wprowadziła w § 1 ust. 2 zmianę stawki za odbiór odpadów zbieranych w sposób 
nieselektywny na kwotę 20,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że wniosek o podniesienie stawki za 
odbiór odpadów zbieranych w sposób nieselektywny został złożony, aby zmobilizować 
mieszkańców do segregowania odpadów. 

Projekt uchwały z wprowadzoną zmianą stawki został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetową - opinia stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Rafał Glajcar dodał, że stawka za odbiór odpadów komunalnych 
jest efektem tego, co pojawia się w ofercie firmy, która wygrywa przetarg. 
Wiceprzewodniczący zwrócił uwagę, że niepokojący jest radykalny wzrost w tym roku 
wartości oferty przedstawianej przez firmy odbierające odpady i, że dotyczy to nie tylko 
naszej Gminy. Należy rozważyć co mogło być przyczyną tak znacznego wzrostu cen usług, 
czy w grę nie wchodzą jakieś inne mechanizmy oraz zadać sobie pytanie, jak będą wyglądały 
kolejne oferty, skoro te złożone w tym roku zostały zaakceptowane. Radny zapytał również 
z czego wynika różnica w ilości odbieranych z roku na rok odpadów, w bieżącym roku 
odebrano o ponad 1000 ton odpadów mniej niż w roku ubiegłym. 

Wójt Krzysztof Glajcar przyznał, że po wejściu nowego systemu gospodarowania odpadami 
stawki był zachowawcze, ponieważ firmy badały rynek, natomiast każdy kolejny przetarg jest 
coraz droższy. Opinię tę potwierdza wielu wójtów i burmistrzów, temat będzie wspólnie 
monitorowany oraz, na ile to będzie możliwe, będą podejmowanie działania, aby nie 
dopuszczać do tego typu praktyk. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Danuta Tomiczek odpowiedziała na pytanie 
o spadek ilości odbieranych odpadów. Należy sądzić, iż po wejściu nowego systemu, przy 
możliwości oddawania śmieci bez limitu, mieszkańcy rozpoczęli „sprzątanie” swoich 
gospodarstw z zalegających odpadów, natomiast obecnie oddawane są odpady bieżące. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku dalszych uwag i pytań poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.75.2015 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta. 
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„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 9 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 6 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Ad.11. Wolne wnioski. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar w imieniu OSP w Puńcowie podziękował za 
dofinansowanie remontu i wymiany bram garażowych w wys. 23 tys. zł. 

Sołtys Karol Macura poprosił o podjęcie uchwały w sprawie pobierania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli domków letniskowych. 

Sołtys Krzysztof Kohut zwrócił się z wnioskiem do Wójta o wystosowanie pisma do 
Starostwa Powiatowego w Cieszynie w sprawie kategorycznego zakazu organizowania 
rajdów samochodowych na terenie Kozakowic. 

 
Ad.12. Informacje. 
 
Propozycje terminów posiedzeń komisji i sesji w miesiącu grudniu: 

o 16.12.2015 r. o godz. 14:00 – Komisja Budżetowa  

o 29.12.2015 r. – Komisja Budżetowa 

o 30.12.2015 r. – sesja 

 
Ad.13. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy Goleszów. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Bogusław 
Konecki o godz. 16:20 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XIII sesję Rady 
Gminy Goleszów”. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokół sporządzono 2015-12-08. 
Protokołowała: 
podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aneta Sikora 


